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   Jarinalko, sexy, Lucknow, India  
  代理信息

姓名: simrancgl

資料詳情
Title girls: sexy

  關於我
姓名: Jarinalko
年齡: 32
性慾: 女同性戀
眼睛的顏色: 綠色的
髮色: 中褐色
高度: 156 英尺
重量: 46 公斤
添加: 3年前
服務對象：: 2+, 變性人, 同性戀者, 女性, 情侶, 男士
關於我:
At LUCKNOW, we are very instructive and we do our business and we enjoy our business, We are
popular here for our perfect escorts and call girls, Our clients are very acquainted, respectful and very
sensible, which our Call Girl in Lucknow admires in their client, You will see!, how they work ? They
work like they make lust scenes that you might have seen in web series, most of the alt balaji web series
are very sexy and filled with lust, people love to watch that types of videos, so you can imagine which
type of enjoyment you will get here!!.

  護送服務
一種性別: 69, 女同性戀, CFS（帶安全套的經典性行為）, CID

精液射精（不帶避孕套）, 群交, A-Level（肛交）
口交: OWO - 不帶避孕套口服, 在車裡口交, DT（深喉）,
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CBJ（在避孕套中口交）, 陰道 (Anilingus), DATY（舔陰）
性虐待: 性虐待奴隸, 性虐待 情婦, 戀物癖, 性虐待 打屁股, BDSM 光支配,

BDSM 繃帶, BDSM 角色扮演遊戲, 性虐待 踐踏, BDSM
顏面騎乘

按摩: 密宗按摩, 前列腺按摩, 四手按摩, 專業按摩, 按摩櫻花樹枝, 放鬆按摩,
泰式按摩, 經典按摩, 色情按摩

拳交: FIA （手指在屁股）, FIR（手指在後）, FIV（陰道內指）,
FT（拳交玩具）, FUTB（手指向上）

此外: CIF（面對面）, CIM（嘴裡來）, COB (Come On Body),
情侶, 護送, 法式接吻, GFE（女朋友經驗）, 一起洗澡, 照片/視頻

  聯繫方式
國家: India
州/地區/省: Uttar Pradesh
城市: Lucknow
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